

## Protokoll KG 4/7-22

Tilstede:

Joakim Kirkerud, Maria Knudsen, Gry Runa Nielsen, Roy Tore Trøan, Steinar Mathisen og Jeanette Eggan.

Etter en kort introduksjon. Ble vi enige om at Roy Tore Trøan skulle være utdanningsansvarlig og Jeanette Eggan skriver referat fra møter.

- Steinar ville ha en ny dagsorden – hvilke grep kan KG ta for å få sporten organisatorisk opp? Steinar kommer utfyllende forslag etter sommeren.
- Vi må gi beskjed til mydeklubben om misvisende info på deres sider ang hvem som er autorisert personell. Det er ikke en oppdatert liste de har. KG skriver mail og gir beskjed.
- Alle treningslag som skal ha offisiell trening må lage et arrangement på facebook – gi beskjed til KG, slik at KG kan dele det på sine sider KGLC informerer (på facebook).
- Vi må informere klubbene om at offisielle treninger også er underlagt NKK's lover om doping og vaksinerings.
- Vi endrer bestemmelser for Lure Coursing
- En lisensutsteder har fungert som lisensutsteder på en trening. Lisensutsteders autorisasjon har gått ut på grunn av manglende aktivitet siste tre sesonger. Vi blir enige om at reglene skal håndheves. Lisensutsteder har derfor ingen gyldig lisens. Podencoklubben skal kontakte alle som fikk lisens av denne lisensutstederen og gi beskjed om at de må ta nye lisensløp. Leder skriver mail til lisensutsteder og gir beskjed.
- Enighet om å innføre en bok for autorisert personell, hvor man dokumenterer all aktivitet. KG lager et utkast.
- Vi bør få laget et årshjul, som gjør arbeidet lettere og få gjort ting til riktig tid.
- Lisensbøkene skal ut til klubbene. Vi blir enige om at det må utnevnes registratorer (registrator skal være en med autorisasjon i sporten) i hver klubb som skal skrive bøker. Det skal skrives på 160 gr oransje papir. KG skal anbefale at lisensløpene har en pris på 300,- og lisensboken 300,-. Dette for å få det mest mulig likt.
- Det er kommet inn mail om hunder som stilte på en trening med løpsmasker som overhode ikke passet. KG skriver mail til aktuell arrangør av trening. KG skal legge dette inn i utdanningskursene til autorisert personell.
- Det er opprettet to mailer.
  - [kg.vmuttak@gmail.com](mailto:kg.vmuttak@gmail.com) – til VM uttaket
- Spørsmål om vi skal endre VM uttaket. KG skal legge ut på fb og om noen har kommentarer på det så skrives det der. Alle må kommentere innen 15/7
- Vi blir enige om å ha møte ca en gang i måneden. Neste rundt midten av august.